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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:2421 Uppgifter som framkommit om Tillväxtverket

Den 31 mars 2021 har SVT ett inslag i Morgonstudion, där de påannonserar 
kvällens Uppdrag granskning, som ska handla om utbetalningar av stöd till 
företagen från Tillväxtverket under pandemin.

I inslaget berättar företagaren Maria Sandström Åbom sin berättelse kring 
kontakt med Tillväxtverket för att söka stöd. I hennes fall handlar det om 
besked om avräkningsmånad. 

Uppdrag granskning följer ett antal företagares berättelser kring deras kontakt 
med Tillväxtverket. 

Proportionalitetsprincipen mellan Tillväxtverkets åtgärder och vad det kommer 
att innebära för företagaren tas upp i programmet. 

Det framkommer uppgifter om att 5 000 överklagande ärenden har blivit 
liggande hos Tillväxtverket utan att skickas vidare till förvaltningsrätten.

Nu har näringsministern enligt medierna bett departementet kalla 
Tillväxtverkets ledning till sig för förklaringar. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan: 

 

Kommer näringsministern att ta initiativ för att regeringen ska mildra 
effekterna och få på plats en lösning med anledning av de uppgifter som har 
framkommit kring Tillväxtverket?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-06
Besvaras senast
2021-04-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


